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Szanowny Panie Prezydencie
 
Bardzo proszę o odpowiedź na następujące pytanie:
 
Jakie środki finansowe zostały przekazane na inwestycje w I półroczu 2019 roku z podziałem na poszczególne dzielnice?
 
Z wyrazami szacunku
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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